
 

                                                  
  
 

                                                                                                       

         

 
 

 
 

                                                                   

 

Szanowny Pan 

Marek Woźniak 

Marszałek Województwa Wielkopolskiego 

 

 

Szanowny Panie Marszałku, 

niniejszym zwracam się z zapytaniem na jakim etapie są prace projektowe 

dotyczące kontynuacji budowy ścieżki pieszo-rowerowej, wzdłuż drogi 

wojewódzkiej nr 444 na odcinku Krotoszyn-Sulmierzyce.  

 

Z poważaniem 

 

 

Radna 

Sejmiku Woj. Wielkopolskiego 

 

 

Joanna Król-Trąbka 

 

 

 

 

 

 

 

 Poznań, dnia 20 grudnia 2021 r. 
RADNA SEJMIKU 

WOJEWÓDZTWA WIELKOPOLSKIEGO 

Joanna Król-Trąbka 
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